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EMLÉKEZTETŐ 

 

 

mely készült a Fótligeti Ingatlantulajdonosok Üzemeltetési Közössége Számvizsgáló 
Bizottsági ülésén. 
 
 
Helyszín:  2151 Fót,  Igazmondó u. 1. 

Időpont:  2022. december 06. 18.00 óra 

Jelen vannak: Juhász Péter    SZB tag 
   Hedrich Béla    SZB tag  

Tóth Gergő    SZB tag 
Csortos-Vass Judit   ingatlantulajdonos 

   Kertész József   üzemeltető 
 
 
   

Napirend: 

1. Mikulás rendezvény értékelése 
2. 2023. éves terv, Házirend, SZMSZ módosítási javaslatok előkészítése 
3. Tulajdonosi javaslatok, kérdések, egyebek  

 
 
A Számvizsgáló Bizottsági ülést Kertész József megnyitotta. 
 

1. A Mikulás rendezvény rendben lezajlott. A szervezést, lebonyolítást a 
résztvevők közül sokan megköszönték, értékelésük szerint a gyermekeknek 
nagy élmény volt. Az SZB véleménye szerint a Mikulás lehetett volna profibb is, 
jövőre ne őt kérjük! A rendezvényen az előző évhez hasonló számban vettek 
részt, 54 gyermeknek került a Mikulás által átadásra a szülők által előzetesen 
leadott ajándék. 

2. A januári SZB ülés napirendjén szereplő, 2023-as pénzügyi terv tárgyalásához 
Kertész József előzetesen elmondja, hogy az energiaárak ismételt jelentős 
áremelkedése mellett a nagymértékű minimálbér emelkedéssel és az 
elszabadult inflációval is számolnunk kell. Az előzetes kalkulációk a következő 
SZB ülés előtt megküldésre kerülnek az SZB tagok részére, az SZMSZ és 
Házirend jelenleg érvényben lévő szövegével együtt.  Juhász Péter javasolja, 
hogy a rendezvénykeret összege – ami 8 éve változatlan, 800 eFt – a jövőben a 
mindenkori éves költségvetés 1 százalékában állapítsuk meg.  

3. Tulajdonosi javaslatok, kérdések, egyebek: 

Az egyik ingatlantulajdonos felesége, Dr. Tésenyi Renáta a Helloparks területén 
tervezett akkumulátor összeszerelő üzem és veszélyes anyagot is tároló raktár 
létesítésével kapcsolatosan kereste meg e-mailben az üzemeltetést, levelében  
rendkívüli Közgyűlés összehívását kérve. Javaslata szerint az üzem és a raktár 
létesítésének megakadályozásához komoly ügyvédi és szakértői segítségre van 
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szükség, aminek közösségi finanszírozásáról kellene az üzemeltetési 
közösségnek dönteni. Az SZB jelenlévő tagjai a javaslatot megvitatták és arra az 
álláspontra jutottak, hogy az SZMSZ szerint a Közgyűlés összehívása, majd 
annak a tapasztalatok alapján vélhető határozatképtelensége (pénzügyi 
döntésekhez 2/3-os többség szükséges) miatt mindenképp írásbeli szavazásra 
is szükség lenne, ami összesen 2-2,5 hónapos átfutást jelentene, ezért ezt a 
megoldást nem támogatja. Az SZMSZ  a pandémia óta lehetőséget biztosít az 
SZB-nek arra, hogy rendkívüli esetben, adott témában Írásbeli szavazást írjon 
ki, aminek az átfutási ideje csak 30 nap.  Jelenleg viszont nincs olyan döntési 
helyzet, amire konkrét határozat születhetne az üzemeltetési közösség részéről. 
Amennyiben a rendes éves közgyűlést megelőzően nem kerül sor a témában 
írásbeli szavazás kiírására, az SZB javasolni fogja a következő éves 
költségvetésbe az ilyen esetekre 3 mFt ügyvédi-szakértői költség beépítését. 

A szilveszteri tűzijáték „keretek közé szorítása” érdekében az SZB ajánlásaként 
idén szilveszter előtt Juhász Péter közzéteszi, hogy az éjféli „kötelező” 
tűzijátékozáson kívül más időpontban ne, csak este 8-tól fél 9-ig az Aranykapu 
utcai hátsó kijáratnál legyen egy össznépi tűzijátékozás. Csortos-Vass Judit 
vállalta, hogy az Őszi Piknikről megmaradt 4 karton pezsgővel teszi vonzóbbá a 
kezdeményezést. 

 

 
 

Kertész József megköszönte a jelenlévők közreműködését és az ülést berekesztette. 

 
 
Jegyzőkönyv lezárva: 2022. 12. 06. 19,30 óra 
 
 

kmf. 


